



DAY

新加坡/吉隆坡 (飞往) 博洛尼亚

机上用餐

🧃 🍵 博洛尼亚 (49KM) 马拉内罗 (149KM) 威尼斯

酒店早餐,午餐,晚餐

【法拉利博物馆】在这里可以欣赏到各个时期的法拉利跑车,包括那些保留至今的稀世法拉利车型,以及每年的法拉利F1比赛用车,是车迷们心目中的圣地。前往充满浪漫文化气息的威尼斯

住宿 4* Belstay Venezia Mestre or similar

A 3

威尼斯 (110KM) 维罗纳

酒店早餐,午餐,晚餐

【**贡渡拉**】俗称凤尾船,乘坐游船,听着无处不在船夫们的歌声,带上面具,穿梭在叹息桥下,看着路边熙熙攘攘的人数,夕阳下的交通,感受浪漫和繁华。

威尼斯市区观光

游览: 圣马可广场, 叹息桥, 圣马可大教堂, 道济斯宫。玻璃吹制工厂, 观赏师傅们如何将加热后的玻璃吹制成精美的艺术品。

维罗纳

一座历史悠久的城市,2000年入选联合国教科文组织的世界遗产。著名莎士比亚作品**《罗密欧与朱丽叶》**以此城位背景,外观这爱情故事的小屋及**阳台**。

住宿 4* Airport Verona Congress Center or similar



ĕ 4

维罗纳 (160KM) 米兰

酒店早餐,午餐,晚餐

米兰,国际时髦品味时尚中心

【米兰大教堂】世界上最大的哥特式教堂

【斯卡拉大剧院】是原址重建的第二座剧院,首座剧院公爵剧院

【伊曼纽二室内购物中心】在现有的街道和建筑上建造了一个四层楼高的玻璃 圆顶屋顶。

【斯福尔扎城堡】 曾经是统治米兰的斯福尔扎家族的居所,现在为博物馆。

住宿 4* Hub Hotel Milano or similar

DAY

米兰 (97KM) 塞拉瓦莱名牌城 (55KM) 热那亚

酒店早餐, 晚餐

【塞拉瓦莱名牌城】号称是全欧洲最大规模的名牌城,拥有超过180家品牌折扣店。逛累了,坐在咖啡店外的遮阳伞下,点一杯卡布奇诺,静静感受一下欧洲人闲暇时光的生活方式。

随后前往热那亚

住宿 4* Holiday Inn Genoa City or similar

DAY

热那亚 (38KM) 圣玛格丽塔波托菲诺 (210KM) 佛罗伦斯

酒店早餐,午餐,晚餐

【圣玛格丽塔】这个地区当然因清澈的海水而受到赞赏,但也有一个重要的特点:我们可以将其定义为一个真正的城市,海与山并存。

佛罗伦斯

是文艺复兴运动的发源地,这座超过2,000 年历史的城市角落随处散发迷人的气息,艺术杰作与历史氛围令旅人流连忘返。

住宿 4* Grand Hotel Mediterraneo or similar

DAY

佛罗伦斯 (94KM) 比萨 (94KM) 佛罗伦斯

酒店早餐,午餐,晚餐

比萨

著名的文教中心。在奇迹广场参观举世闻名的【比萨斜塔】及【大教堂】。

【米开朗基罗广场】尽览佛罗伦斯城市景观

徒步游览【圣母百花大教堂】【乔托钟楼】【天堂之门】【领主广场】

住宿 4* Grand Hotel Mediterraneo or similar

DAY

佛罗伦斯 (179KM) 白露里治奥古城 (135KM) 罗马

酒店早餐,晚餐

【白露里治奥古城】宫崎骏笔下《天空之城》的原型',由于地震、水土流失等原因已蜕变成陆地上的"孤岛",被列入全球"100个最濒危遗址"。 旧城位于一座孤山之上,地势十分险峻,因长期受到风力、雨水、河流的侵蚀,所在的山峰不断出现土石崩落的情况,建筑面临倒塌危险,因此被称为"垂死之城"。

前往意大利首都**罗马**,预览保存完整的新七大奇观之一【竞技场】及【德维雷喷泉】

住宿 4* IH HOtel Roma Z3 or similar

§ 9

罗马/梵蒂冈城 (飞往) 新加坡/吉隆坡

洒店早餐

梵蒂冈

游览兰圣彼得大教堂和纳沃纳广场,罗马最美丽的广场。

随后前往机场乘坐客机飞返美丽家园。

₹10 抵达新加坡/吉隆坡

机上用餐



Kuala Lumpur / Singapore (Flight) Bologna

Bologna (49KM) Maranello (190KM) Venice

Lunch, Dinner

Upon arrival Rome, start your journey in Italy.

Maranello, Home of the Ferrari.

Ferrari Museum a true receptacle of Ferrari myth, the museum collects cars, images and trophies of Ferrari's victories all over the world.

Hotel 4* Belstay Venezia Mestre or similar

Venice / Gondola Ride (110KM) Verona

Hotel Breakfast, Lunch, Dinner

Gondola serenade along the canals of Venice with traditional music and songs.

Walking Tour: St. Mark's Square, Casanova's Bridge of Sighs, St. Mark Cathedral and Doges Palace. Visit a Glass Blowing factory and observe how wonderful objects are blown from heated glass with clinical expertiese.

Verona

It's famous for being the setting of Shakespeare's "Romeo and Juliet." outview of Romeo and Juliet Balcony.

Hotel 4* Airport Verona Congress Center or similar





Verona (160KM) Milan

Hotel Breakfast, Lunch, Dinner

Milan

A global capital of fashion and design

Duomo one of the biggest and grandest Gothic cathedrals in the worlds, La Scale, one of the best established opera house in the globe, the Galleria Vittorio Emanuele, and ancient glamorous arcaded shopping gallery and the medieval fort Castello Sforzesco.

Hotel 4* Hub Hotel Milano or similar

Milan (97KM) Serravalle Designer Outlet (55KM) Genova

Hotel Breakfast, Dinner

Serravalle Designer Outlet

The largest outlet shopping center in Europe, The place is filled with over 180 designer stores offering bargain-priced items. You can enjoy tempting cafes and restaurant as well.

Way to Genova.

Hotel 4* Holiday Inn Genoa City or similar



Genova (38KM) San Gimignano (210KM) Florence

Hotel Breakfast, Lunch, Dinner

Santa Margherita Ligure is a lovely seaside town just next to Portofino with nice beaches, restaurants, shops and bars.

Florence

Cradle of the Renaissance, romantic, enchanting and utterly irresistible, Florence (Firenze) is a place to feast on world-class art and gourmet Tuscan cuisine.

Hotel 4* Grand Hotel Mediterraneo or similar

PA

Florence (94KM) Pisa (94KM) Florence

Hotel Breakfast, Lunch, Dinner

Pisa

Home to the world-renowned Leaning Tower of Pisa, Cathedral and many other architectural wonders.

Florence

Piazzale Michelangelo enjoy the city view of Florence.

Walking tour to view the Santa Maria Cathedral, Giotto's belltowerm, the Gates of Paradise, the open-air and gallery of Signoria Square.

Hotel 4* Grand Hotel Mediterraneo or similar

Florence (179KM) Civita di Bagnoregio (135KM) Rome

Hotel Breakfast, Dinner

Civita di Bagnoregio

As known as "The City in the Sky" is a hilltop village in central Italy. It's accessed via a pedestrian bridge from the nearby ticket office in Bagnoregio village. The Porta Santa Maria gateway was built by the Etruscans.

Stroll through the lovely Piazza Navona, passing the Pantheon before reaching the iconic Trevi Fountain for some awesome photograph and discover reasons for Rome being

Hotel 4* IH HOtel Roma Z3 or similar

Rome / Vatican City (Flight) Kuala Lumpur / Singapore

Vatican City

VMagnificient St. Peter's Basilica in the Vatican and Piazza Navona is one of the most beautiful piazza squares in Rome.

Transfer to Airport for your pleasant flight back to Home Sweet Home.

Arrive Kuala Lumpur / Singapore

Meal on board





Travel Information

Currency

Euro

EUR 1 = (+/-) MYR 4.80

Time Zone

GMT +2 (6 hours ahead Malaysia Time)

Weather

Spring (March - May) 15°C - 23°C Summer (June - August) 27°C - 31°C Autumn (September - Nov) 14°C - 26°C Winter (Dec - February) 5°C - 10°C

Covid-19 Related

Tour Fare and itineraries are subject to change depending on each country's latest Covid-19 policies, local immigration policies and safety measures.

所有行程日期,价格及内容,依据各国2019冠病入境的最 新政策与措施,进而调正。

EUROPE PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:

- 1. Tours are conducted in Mandarin Speaking Tour Guide Services.
- 2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
- 3. Meals arrangement in Wetern Meals.
- 4. Confirm departure minimum 10 person
- 5. Sightseeing Transportation are Coach, City Tour might walking Tour.
- 6. Season
- * Spring : March May * Summer : June - August
- * Autumn : September November
- * Winter : December February

TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detalys or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 2. Every person participating in Top-One Travel's Tours all travel at his/her own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- 4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit http://www.top-one.com.my/more/tnc .
- 5. Basic confirm departure group size are minimum 10.
- 6. All Pictures shown are for illustration purpose only.

配套基本条款

- 1. 所有行程景点以中文讲解为准。
- 2. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
- 3. 餐食主要安排西餐为主。
- 4. 成团人数为10人。
- 5. 行程景点交通为旅游巴士为主,城市观光为徒步观光。
- 6. 季节
 - * 春季: 3月~5月
- * 夏季: 6月~8月
- * 秋季: 9月~11月
- * 冬季: 12月~次年2月

旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算起),并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证申请相关资料。

旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条规:

1.所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定,恕不另行通知。

2.若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行 程或取消行程的权利。

3.每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。

4.详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/more/tnc。

5.基本成团人数为10人。

6.以上图片仅供参考用途,请以实物为准。

第一旅游机构(马)有限公司

Reg no. 153982-T KPL1000

TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Headquater: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Branch: No.3, Jalan Molek 1/29 (Wisma Top-One), Taman Molek 81100, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Hotline: +607-354 6666 M info.molek@top-one.com.my

Contact:

联系:

update: 22 May 2024 10:34 am